

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
頌 讚	96 賀祂為王	會眾
Praise	All Hail the Power of Jesus' Name 193 萬古磐石 Rock of Ages 信靠順服 Trust and Obey	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
獻 詩	主若今日來如何?	四重唱
Offertory	What If It Were Today?	Quartet
讀 經	路加福音 6:46-49	會眾
Scripture	Luke 6:46-49	Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	植基於基督	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	信心使我得勝	會眾
Praise	Faith Is the Victory	Congregation
奉 獻		網路奉獻
Offering		Online Offering
報 告		領會
Announcement		Liturgist
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表 (2021年2月28日 10:00 AM)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	劉再生牧師 葉衛平弟兄 忻華弟兄 劉明輝弟兄	主日學 Sunday School	中文: Online/ YouTube English: Individual Study Youth: Joshua Liu
司琴 Pianist	Sister Cecilia Yip	Children Zoom Classrooms:	Preschooler: Alan Yam K-5thG: Mary Mauderer Lois Ling Zoom Host: Mary Mei
招待 Usher	Hua Xin & Xiaolin Gu Lorina Lin	Sunday Lunch	Cancelled
Power Point	莫少聰弟兄	週五團契	Cancelled
音控 Audio	Kerwin Lin	地區小組	Cancelled
司獻 Offertory	Online Offering		

報告事項

1. 新冠疫情仍然嚴重，請確實遵守防疫規定，戴口罩、保持距離，並迫切禱告，求主施恩眷顧，醫治患者，疫苗奏效，遏止疫情。
2. 教會實體主日崇拜仍同時實況轉播，會眾請按個別情況選擇到教會或居家崇拜。崇拜後請繼續參加主日學— ** 成年國語組在會堂上課，並以 [YouTube](#) 連線直播，由葉衛平弟兄帶領雅各書查經。
** 青少年主日學在教會並直撥；英語組個別閱讀教材。
3. 兒童主日學 **Zoom** 網路課程教室11:30am開始，為確保教學效果與課堂秩序，學生實名登錄後再轉入分班教室。
Meeting ID: **862 9530 6471**, Passcode: **Sunday**。
4. 週三(3/3)禱告會在教會舉行，網路同步；週四(3/4)姐妹會、週五(3/5)青少年、週六(3/6)社青團契在網上舉行。
5. 下主日(3/7)起，中文成主由林志誠弟兄帶領「新約概論」，本課程是建立研讀新約聖經的根基，請踴躍參加，認真學習。
** 感謝葉弟兄熱心委身於聖經教導事奉，已連續七個月的帶領哈巴谷書與雅各書，感謝主，求主紀念。
6. 本週請為五個家庭代禱 — 林楓弟兄家、林志誠弟兄家、邵勇弟兄家、金安石弟兄家、金鑫姊妹家。
7. 沈芳儀姊妹令尊於2/22在台北逝世，求主安慰家屬並保守平安。
8. 古柏恩牧師伉儷為配合疫情管控措施，延期赴台灣宣教工場，請為代禱，求主保守身體健康，行程順利。
9. 達福地區多所教會因德州寒流造成水管爆裂，漏水成災，請為他們的修復工作代禱。感謝主，保守我教會平安。
10. 肢體關懷與代禱：** 為身體欠安的肢體 — 郭必輝牧師、金鑫姊妹之子Jason、沈苡緣姊妹、杜一平姊妹、谷曉琳姊妹令堂、卜現法牧師、卜師母、李鳳女士丈夫、楊慕生弟兄、胡世玉姊妹、魏忠友弟兄健康。 ** 為仍須外出上班，及從事醫護與藥劑的弟兄姊妹。
** 為學子們課業與學校生活。

Announcements

1. Covid-19 pandemic still badly outbreak, please follow the instruction to wear mask and keep social distance and pray for Lord's mercy, healing illness, make vaccine efficiency and cease it.
2. Our church Sunday Service is in-person with online live-stream, congregation may participate worship at church or at home by individual situation. Please never stop worship and God's Words learning.
** Chinese SS class follows worship at sanctuary with live stream on [YouTube](#). Bro. David Yip leads to study the book of James.
** Youth SS class in church with live stream online ; English SS study material individually.
3. Children Sunday School starts at 11:30 am by **Zoom** online lessons, students will be assigned to the Breakout room after registered with real

- name. Meeting ID: **862 9530 6471** , Passcode: **Sunday**
- Wednesday (3/3) Prayer Meeting at church and online, please attend; Thursday Women Group (3/4), Friday (3/5) Youth and Saturday (3/6) Young Adults fellowship will remain online.
 - Next Sunday (3/7), Chinese SS will be “New Testament Survey” led by Bro. JC Lin. It is the foundation of study New Testament. Please join the class and learning seriously.
** Appreciate Bro. Yip for the compassion of commitment on Bible teaching ministry, it has been seven months on the Book of Habakkuk and James. May Lord remember and bless him.
 - Please pray for five families this week: Bro. Ben Lin family 、 Bro. JC Lin family 、 Bro. Yong Shao family 、 Bro. Jason Jin family 、 Sis. Jeanie Jin family.
 - Sis. Christine Stark’s father passed away on Feb 22, please lift the family to Lord for comfort and peace.
 - Rev. and Mrs. Dennis Krueger postponed the travel plan of Taiwan due to Covid-19 prevention guidelines. Please pray for their travel and health.
 - There were many DFW area churches have water damage caused by busted pipe during Texas winter storm. Please pray for their restoration work. Thank Lord for keeping our church in safety.
 - Intercessions: Pray for ** Physically weak: Rev. Jeffrey Kwok, Sis. Jeanie Jin’s son Jason, Sis. Irene Au, Sis. Yiping Du, Sis. Xiaolin Gu’s mother, Ms. Feng Li’s husband, Rev. Timothy Pu, Mrs. Pu, Bro. Chisheng Yang, Sis. Lily Li, Bro. John Wei health. ** Church member who are medical personnel or requested to work on site. ** Students school life.

上週統計 Last Week’s Statistics (2021年2月21日)

主日崇拜 Sunday Worship	---人	姊妹會 Women Group	12人
禱告會 Prayer Meeting	6人	週五團契 Friday Fellowship	---人
奉獻 Gen Offering:	2740.00 (online), 50.00 (cash)		

下週事奉 Next Week’s Services (2021年3月7日)

證道 Sermon 翻譯 Interpreter 領會 Liturgist 翻譯 Interpreter	劉再生牧師 劉智輝弟兄 何森泉執事 劉智輝弟兄	主日學 Sunday School	中文: Online/ YouTube English: Individual Study Youth: Joshua Liu
司琴 Pianist	Sister Lois Ling	Children Zoom Classrooms:	Preschooler: Sandy Xu K-5thG: Mary Mauderer Lois Ling Zoom Host: Mary Mei
招待 Usher	Bill & Yulian Burgan Jinhua Yang	Sunday Lunch	Cancelled
Power Point	莫少聰弟兄	週五團契	Cancelled
音控 Audio	Kerwin Lin	地區小組	Cancelled
司獻 Offertory	Online Offering		

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇二一年二月廿八日 February 28, 2021



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints
 貞愛家庭的見證 The Testimony of Sacred Household

耶穌回答說：那起初造人的，是造男造女，
 並且說：「因此，人要離開父母，與妻子連合，二人成為一體。」...
 ... Jesus replied, that at the beginning the Creator made them male and female,
 and said, 'For this reason a man will leave his father and mother
 and be united to his wife, and the two will become one flesh.'

馬太福音 Matthew 19:4, 5

6135 Holiday Lane, North Richland Hills, TX 76180

<http://glorycbc.org>

glorycbc@hotmail.com

(817) 614-8956

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (H) (817) 400-82143